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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 .§-a alapján "Miért nehezíti a kormányzat a gabonaexportot, amikor
egyébként is képtelen megbirkózni a saját hibájából felhalmozódott gabonafelesleggel? "

címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Draskovics Tibor
pénzügyminiszter úrnak

Tisztelt Miniszter úr!

Mint az Ön előtt is ismert, a Bosznia-Hercegovina és Magyarország között érvényben lévő
fuvarkontingens eddig is korlátozta a gabonaexportot, 2005 . február elsejétől pedig
véglegesen kivérezteti azt.
Szomorú, hogy a Magyar Kormány illetékesei mindeddig semmit nem tettek a gabonaexport
területén kialakult helyzet felmérésére, sem annak orvoslására. A fuvarkontingens hatálya
2005 . január 31 .-vel lejár, további engedélyek kiadásáról, nemkülönben a két ország közötti
egyezmény esetleges módosításáról eddig szó sem esett, említésre méltó intézkedés ez
irányban nem történt .

Kérdezem tehát Miniszter Urat :
1 . Milyen érdemi lépést tesz a tárca azért, hogy a kérdeses egyezmenyt modosztva,

meghosszabbítsák a fuvarkontingens hatályát a gabonaexport folytatása érdekében?
2. Miután az intervenciós területen a kormány tehetlensége miatt már jó ideje teljes a káosz,

miért nehezíti még tovább a kormányzat a gazdák helyzetét?
3. Van-e elképzelése a tárcának arra vonatkozólag, hogy amennyiben megszűnik a

fuvarkontingens, abban az esetben mit tesznek a gabonafelesleggel, és miként
kártalanítják a gazdálkodókat ?

Várom Miniszter úr válaszát .

Budapest, 2005 . január 26 .
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